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PROTOKÓŁ 

 
ze spotkania Prezydenta Miasta Rzeszowa z mieszkańcami osiedli Kmity                                            

i Króla Stanisława Augusta, które odbyło się w dniu 4 października  2013 r. 
 
 
Uczestnicy spotkania: 
  

• Prezydent Miasta Rzeszowa - Tadeusz Ferenc  

• Przewodnicząca Rady Osiedla Kmity – Halina Barszcz  

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisław Sienko 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Roman Holzer 

• Sekretarz Miasta Rzeszowa – Marcin Stopa 

• Dyrektorzy wydziałów i jednostek równorzędnych Urzędu Miasta Rzeszowa  

• Radni Rady Miasta Rzeszowa 

 
Porządek spotkania: 

• Prezentacja Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisława Sienko dotycząca 
najważniejszych inwestycji w mieście; 

• Dyskusja, pytania dotyczące problemów osiedli. 
 

Projekty planowane do realizacji współfinansowane przez Unię Europejską ze środków 
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Pomoc 
Techniczna 2007 - 2013 

Ad.1 

• „Opracowanie dokumentów strategicznych dla Rzeszowskiego Obszaru 
Funkcjonalnego”; 
(wartość projektu: 1 573 562 zł/ kwota dofinansowania: 1 416 205 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej              
2007 – 2013  

• „Budowa systemu integrującego transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic”; 
(wartość projektu: 415 069 189 zł / kwota dofinansowania: 311 117 157 zł) 
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• „Lublin i Rzeszów – współpraca i wykorzystanie szans rozwojowych”; 
(wartość projektu: 977 000 zł / kwota dofinansowania:  877 500 zł) 

• „Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej”; 

• (wartość projektu: 1 473 199 zł / kwota dofinansowania: 1 399 539 zł) 

Projekty współfinansowane ze środków Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego 2007 -2013 

• „Poprawa infrastruktury sportowej poprzez przebudowę stadionu miejskiego                     
w Rzeszowie”; 
(wartość projektu: 41 500 000 zł / kwota dofinansowania: 28 317 871 zł) 

• „Poprawa infrastruktury placówek pomocy społecznej w Rzeszowie”; 
(wartość projektu: 4 890 459 zł / kwota dofinansowania: 2 599 480 zł) 

• „Regionalne Centrum Kształcenia Zawodowego w Zakresie Nowoczesnych 
Technologii”; 
(wartość projektu: 13 524 406 zł / kwota dofinansowania:  11 286 589 zł) 

• „Podkarpacki System e-Administracji Publicznej PSeAP”; 
(wartość projektu: 5 276 868 zł / kwota dofinansowania: 4 429 339 zł) 

• „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – 
Etap II”; 
(wartość projektu: 18 038 913 zł / kwota dofinansowania: 15 333 076 zł) 

• „Budowa budynku dydaktycznego Zespołu Szkół Gospodarczych w Rzeszowie”; 
(wartość projektu: 10 847 091 zł / kwota dofinansowania:  4 785 427 zł) 

• „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 
w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap I”; 
(wartość projektu: 31 501 877zł / kwota dofinansowania:  9 257 315 zł) 

• „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 
w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap II”; 
(wartość projektu: 5 005 754 zł / kwota dofinansowania: 3 302 501 zł) 

• „Budowa ul. Gt na odcinku od Zo do ul. Lubelskiej wraz z uzbrojeniem”; 
(wartość projektu: 3 634 484 zł / kwota dofinansowania: 2 460 950 zł) 

• „Przebudowa ul. Wieniawskiego w Rzeszowie – Etap I”; 
(wartość projektu: 3 833 147 zł / kwota dofinansowania:  2 458 651 zł) 

• „Budowa kanału ulgi dla potoku Mikośka w celu zabezpieczenia 
przeciwpowodziowego terenów miasta Rzeszowa”; 
(wartość projektu: 50 678 457 zł / kwota dofinansowania: 33 659 185 zł) 

• „Rozwój usług medycznych w zakresie rehabilitacji poprzez utworzenie zakładu 
wodolecznictwa i rehabilitacji w Szpitalu Miejskim w Rzeszowie”; 
(wartość projektu: 3 297 404 zł / kwota dofinansowania: 2 219 433 zł) 
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• „Zabezpieczenie osuwiska przy ul. Konfederatów Barskich w Rzeszowie”; 
(wartość projektu: 670 665 zł / kwota dofinansowania: 568 769 zł) 

• „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Rzeszowie – Etap II”; 
(wartość projektu: 6 503 201 zł / kwota dofinansowania: 1 999 820 zł) 

• „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-
wystawienniczej ILA Berlin Air Show 2010”; 
(wartość projektu: 222 599 zł / kwota dofinansowania: 69 375 zł) 

• „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-
wystawienniczej International Paris Air Show 2009”; 
(wartość projektu: 324 427 zł / kwota dofinansowania: 160 150 zł) 

• „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-
wystawienniczej Paris Air Show 2011”; 
(wartość projektu: 174 872 zł / kwota dofinansowania: 144 459 zł) 

• „Kompleksowa informatyzacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie, jako element Podkarpackiego Systemu Informacji 
Medycznej – PSIM”; 
(wartość projektu: 5 400 000 zł / kwota dofinansowania: 4 471 000 zł) 

• „Modernizacja sieci ciepłowniczej Rzeszowa w okresie 2007 – 2012”; 
(wartość projektu: 3 862 607 zł / kwota dofinansowania:  2 478 485 zł) 

• „Poprawa bezpieczeństwa miasta Rzeszowa w zakresie zagrożeń pożarowych, 
powodziowych i katastrof poprzez zakup sprzętu ratowniczego”; 
(wartość projektu: 2 464 130 zł / kwota dofinansowania:  967 429 zł) 

• „Promocja miasta Rzeszowa – kampania reklamowa miasta i regionu w kraju i poza 
granicami Polski”; 
(wartość projektu: 500 000 zł / kwota dofinansowania: 300 000 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego lub Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko na lata 2007 - 2013 

• „Budowa drogi krajowej łączącej obwodnicę północną miasta Rzeszowa z drogą 
ekspresową S-19 i autostradą A-4”; 
(wartość projektu: 86 356 100 zł / kwota dofinansowania: 68 111 249 zł) 

• „Rozbudowa inteligentnego systemu transportu drogowego na terenie miasta 
Rzeszowa”; 
(wartość projektu: 16 004 669 zł / kwota dofinansowania: 11 737 107 zł) 

• „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa”; 
(wartość projektu: 12 315 162 zł / kwota dofinansowania:  5 229 011 zł) 

• „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa –                 
etap II”; 
(wartość projektu: 737 227 zł / kwota dofinansowania:  512 003 zł) 
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• „Przebudowa sieci ciepłowniczej Rzeszowa”; 
(wartość projektu: 27 743 620 zł / kwota dofinansowania: 12 480 761 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007 – 2013 

• „Szczęśliwe przedszkolaki – program wyrównywania szans w rzeszowskich 
przedszkolach”; 
(wartość projektu: 2 738 949 zł / kwota dofinansowania: 2 697 864 zł;) 

• „Nowoczesny Urzędnik – Kompetentny Urzędnik. Program szkoleniowy dla 
pracowników samorządowych Urzędu Miasta Rzeszowa”; 
(wartość projektu: 866 100 zł / kwota dofinansowania: 736 185 zł) 

• „Indywidualizacja procesu nauczania w klasach I-III rzeszowskich szkół 
podstawowych”; 
(wartość projektu: 1 923 051 zł / kwota dofinansowania: 1 923 051 zł) 

• „Podkarpacie stawia na zawodowców”; 
(wartość projektu: 9 539 623 zł / kwota dofinansowania: 8 252 666 zł) 

• „Alternatywne metody zarządzania placówkami oświatowymi w Gminie Miasto 
Rzeszów-szkolenia informatyczne dla kadry zarządzającej”; 
(wartość projektu: 97 802 zł / kwota dofinansowania:  83 131 zł) 

• „Modernistyczne metody nauczania wykorzystywane w dydaktyce – rozwój 
kompetencji informatycznych nauczycieli placówek oświatowych w Gminie Miasto 
Rzeszów” 
(wartość projektu: 97 970 zł / kwota dofinansowania: 83 275 zł) 

• „Tworzenie interaktywnej przestrzeni multimedialnej w placówkach oświatowych              
w Gminie Miasto Rzeszów”; 
(wartość projektu: 97 412 zł / kwota dofinansowania: 82 800 zł) 

• „Wzrost jakości obsługi administracyjnej placówek oświatowych w Gminie Miasto 
Rzeszów – szkolenia informatyczne dla kadry administracyjnej”; 
(wartość projektu: 96 929 zł / kwota dofinansowania:  82 390 zł) 

Wykorzystanie środków unijnych. Wartość całkowita projektów realizowanych przy 
wsparciu finansowym Unii Europejskiej to 1,1 mld złotych. Wysokość dofinansowania to 
795,6 mln złotych.   

W latach 2004 – 2006 miasto pozyskało blisko 200 mln zł, w latach 2007 – 2013 kwotę 595 
mln zł (stan na dzień 16 lipca 2013 r.)  

Środki unijne miasto wykorzystuje na:   

• Infrastrukturę drogową i komunikacyjną -  516 mln zł; 

• Infrastrukturę ochrony środowiska i zapobiegania zagrożeniom – 129 mln zł; 

• Edukację – 68 mln zł; 
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• Infrastrukturę sportową – 28 mln zł 

• Nowoczesne technologie i informatyzację – 31 mln zł; 

• Promocję, kulturę i turystykę – 13 mln zł; 

• Infrastrukturę ochrony zdrowia, pomoc społeczna – 7 mln zł 

Liczba przedsięwzięć dofinansowanych ze źródeł Unii Europejskiej to 248 projektów na 
wartość 1,1 mld złotych, których dofinansowanie wyniosło 795,6 mln zł tj. 67%.  

 

 
Ad. 2 

Pytanie: W mieście są robione nasadzenia, a na osiedlu Króla Augusta wycina się drzewa – 
prosimy o nowe nasadzenia. Prośba o więcej interwencji policji i straży miejskiej bo młodzież 
jest niegrzeczna. 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Pani Dyrektor Wąsowicz – Duch zrobi nasadzenia na terenie 
miasta.  
 
Pytanie: Prosimy o zamontowanie  dwóch progów zwalniających  na ul. Króla Augusta. 
Z-ca Dyr. MZD Andrzej Sowa: Temat zostanie zgłoszony na komisję bezpieczeństwa.  
 
Pytanie: Przy ul. Króla Augusta 19 jest pusty trawnik można by zrobić nasadzenia. 
Dyr ZZM - Aleksandra Wąsowicz-Duch: Powstanie projekt wykonania nasadzeń. Wpisujemy 
zadanie do budżetu.  
 
Pytanie: Jakie jest zadłużenie miasta, jak się zwiększyło?  
Prezydent Tadeusz Ferenc: W tej chwili Rzeszów jest na 13 miejscu pod względem wielkości 
zadłużenia. Mamy wskaźnik A+. Odkąd objąłem urząd tj. od jedenastu lat nigdy nie było 
problemu z płaceniem faktur. Banki dają kredyty, dzięki którym zarabiamy lokując wzięte 
kredyty w innych barkach na lokatach z wyższym oprocentowaniem. Wszelkie inwestycje 
realizowane są ze środków unijnych ale najpierw realizuje się inwestycję a potem dostaje się 
pieniądze z unii. Na dzisiaj nie ma żadnego zagrożenia odnośnie zadłużenia miasta. 
Zadłużenie wynosi 46 % budżetu.  
 
Pytanie:  Podczas I-ej kadencji była obiecana kładka nad torami  a mieszkańcy musza nadal 
przedostawać się przez tory. Co z tym tematem?  
Prezydent Tadeusz Ferenc: Wystąpiłem na Radę Miasta żeby uwzględnić inwestycje  
w budżecie, ale Rada Miasta odrzuciła projekt. Projekty są odrzucane wielokrotnie. 
 
Pytanie:  Rzeszów ma herb ale i symbol tj. pomnik Czynu Rewolucyjnego, ale jak ten pomnik 
wygląda. Pomnik należy utrzymać w należytym stanie.  
Prezydent Tadeusz Ferenc: Teren jest piękny z wyjątkiem pomnika. Rozmawiamy ze stroną 
kościelną o przejęcie działki, aby zająć się pomnikiem. 
 
Pytanie:  Biorąc pod uwagę zbliżający się okres jesienno-zimowy rozkłady autobusowe na 
przystankach powinny być podświetlane. W autobusach są tablice z informacjami  
np. imieninami. Należy umieścić na tablicy jaki jest przystanek i jaki będzie następny. 



Strona 6 z 8 
 

Dyr ZZM - Łukasz Dziągwa: W projekcie, który realizujemy będą podświetlone tablice  
z informacja za ile, minut przyjedzie autobus oraz sygnalizacja świetlna będzie zmieniona, tak  
aby usprawnić ruch autobusów.  
Prezydent Tadeusz Ferenc: Pan Dziągwa ma załatwić sprawę w przyszłym tygodniu. 
 
Pytanie: Prosimy o wzmocnienie sygnału internetu szerokopasmowy by był dostępny bez 
względu na miejsce zamieszkania. 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Sprawa Internetu będzie załatwiona. 
Sekretarz Marcin Stopa: Jest zgoda Unii Europejskiej, będzie II-gi etap realizacji sieci 
szerokopasmowej Resman. 
 
Pytanie: Miasto staje się coraz piękniejsze i znacznie się rozbudowało. Trzeba przejąć 
pomnik. Deski na balustradzie kładki  trzeba zaimpregnować bo się wyginają. 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Będziemy na kładce w poniedziałek. Jeśli będą usterki to 
będziemy je naprawiać. 
 
Pytanie: Rozkład jazdy autobusów zmienia się co dwa miesiące. Nielogiczne jest usytuowanie 
pod wiaduktem śląskim przystanku linii 36, poza tym nie wiadomo, z którego stanowiska 
odjedzie autobus bo za każdym razem odjeżdża z innego miejsca. Złożyłem zażalenie do 
prezesa ale mi nie odpisał. 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Proszę dyrektora ZZM Łukasza Dziągwę o załatwienie sprawy. 
 
Pytanie: Prośba o oczyszczenie tj. odmulenie zalewu. Może należy poprosić o pomoc 
ekologów. 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Trwały prace na zalewie, ale ekolodzy wnieśli sprawy do sądu  
i sąd kazał wstrzymać odmulanie. Dwa miesiące temu miałem spotkanie z premierem 
Millerem  ma przydzielić kwotę ok. 50 mln na odmulanie zalewu. 
 
Pytanie: Na kubłach pojawiły się ładne napisy – suche, mokre. Przy wyrzucaniu śmieci te 
napisy są niszczone. 
Prezes MPKG Juliusz Sieczkowski: Ekipy maja zapas nowych nalepek. Pomału pojemniki 
wymieniane są na nowe specjalne. Jestem zdania, ze mieszkańców należy upominać a nie 
karać. 
 
Pytanie: Jaka jest długość życia kobiet i mężczyzn w Rzeszowie? 
Prezydent Tadeusz Ferenc : Kobiety w mieście żyją ok. 84 lata a mężczyźni 10 lat mniej. 
 
Pytanie: Czy w przedszkolach i szkołach można by wprowadzić etykietę bo teraz jest taka 
dowolność ubioru. Nauczyciele powinni zarabiać więcej. 
Pełnomocnik Prezydenta ds. oświaty, opieki społecznej i osób niepełnosprawnych - Henryk 
Wolicki : Nauczyciele zarabiają nie mało. W kwestii strojów ciężko przekonać rodziców. 
 
Pytanie: Co robi urząd aby poprawić czystość miasta, zwłaszcza z odchodów psów i ptaków? 
Należy oczyścić park ul. Jałowego. 
Prezydent Tadeusz Ferenc – Rozdawane są worki na odchody pupili. 
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Pełnomocnik Prezydenta ds. oświaty, opieki społecznej i osób niepełnosprawnych - Henryk 
Wolicki:  Zatrudniono sokolników i rozpoczęto modernizacje parków, przez co patki 
zmieniają siedliska m.in. na ul. Jałowego. 
Prezydent Tadeusz Ferenc:  Budujemy nowe parki i odnawiamy stare. Budujemy park przy 
ul. Wiktora. Wybudowano park Inwalidów Wojennych, park przy Wisłoku, park Papieski. 
Wyremontowano park przy ul. Pułaskiego. Chcemy żeby w parkach można było spokojnie   
i wygodnie spacerować.  
 
Pytanie: Na czym polega współpraca miasta z miastami partnerskimi?  
Pełnomocnik Prezydenta ds. oświaty, opieki społecznej i osób niepełnosprawnych Henryk 
Wolicki: Mamy 12 miast partnerskich. Główne zadanie to wymiana młodzieży. 
 
Pytanie: Jakie są losy centrum konferencyjnego na osiedlu przy Resovii? 
Prezydent Tadeusz Ferenc: To teren Marszałka on przygotowuje koncepcję 
zagospodarowania, my oddaliśmy część terenu Resovii. 
 
Pytanie: W Szpitalu Miejskim są lecznicze wody. Czy da się wybudować obiekt, który pełniłby 
funkcję uzdrowiskową? 
Prezydent Tadeusz Ferenc : Wiemy, że jest zapotrzebowanie  na leczenie w solankach. 
 
Pytanie: Autobusy jeżdżą rzadko i do tego stadami. Należy wprowadzić, tak jak  
w innych miastach, mikrobusy, które w ramach komunikacji miejskiej  przewożą pasażerów 
po głównych arteriach. 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Miasto dużo dopłaca do MPK. Teraz jest 183 autobusów  
i przybyło 80. Busy to dobra propozycja i myślę, że zostanie wprowadzona.  
 
Pytanie: Śmieci są niesegregowane, zwłaszcza w blokach. Powinna być większa liczba 
śmietników różnokolorowych a śmieci powinny być segregowane na więcej partii.                     
20 września ukazał się w internecie wywiad z prezesem MPEC o realizowanych przez nich 
inwestycjach a to tylko plotki, bo przecież to wszystko jest realizowane z naszych pieniędzy. 
Po co takie inwestycje? 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Koszt dostawy wody ciepłej zdalnie dostarczonej jest mniejszy niż 
koszt wody ogrzewanej za pomocą piecyków gazowych. Poza tym piecyki się psuja  
i są niebezpieczne. 
 
Pytanie: Chodnik przy ul. Bohaterów po przekładce kabli nie został przywrócony do stanu 
poprzedniego – brakło materiału i zostały dziury. Czy w jest plan remontu drogi przy                     
ul. Legionów i chodnika? 
Z-ca Dyr. MZD Andrzej Sowa: Przy ul. Legionów jest chodnik po jednej stronie. Jeśli będzie 
taki wniosek to chodnik zostanie zrobiony po drugiej stronie drogi. 
 
Pytanie: Czy jest szansa żeby zrobić coś z elewacja szkoły nr 16. Już zrobiono boisko, 
wybudowano salę sportową. 
Z-ca Dyr. Ryszard Jaworski :Remont elewacji szkoły jest zaplanowany w dalszych latach.  
Prezydent Tadeusz Ferenc: Ma to być zaplanowane na przyszły rok. 
 
Pytanie: Czy to będzie wiadukt czy kładka przy Wyspiańskiego. 
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Z-ca Dyr. MZD Andrzej Sowa: To będzie wiadukt drogowo – mostowy. 
Pytanie: Wiadukt to utrudnienie. Czy będę tu mógł dalej mieszkać? Po przebudowie  
ul. Wyspiańskiego standard już się zmienił i tak straciłem miejsce parkingowe bo wykonano 
wysoki krawężnik. Słyszałem, że po planowanej rozbudowie ul. Wyspiańskiego mają być 
cztery pasy. 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Nie planujemy przebudowywać ul. Wyspiańskiego. Miasto musi 
się rozwijać. Chodniki nie służą do parkowania. Właściciel budynku ma zabezpieczyć parking 
dla swojego samochodu. 
 
Pytanie: W parku jak jest sucho to jest dobrze ale jak popada to wszystko stoi  
w wodzie poza tym usunięto urządzenie. 
Dyr ZZM Aleksandra Wąsowicz-Duch: Na placu usunięto jedno urządzenie bo zostało 
spalone. Zostanie postawione nowe. Teren parku jest podmokły chcemy go zdrenować. 
 
Pytanie: Przy przedłużeniu ul. Wiśniowej są dziury wiec należy położyć asfalt. 
Z-ca Dyr. MZD Andrzej Sowa: Ekipy już pracują. W przyszłym tygodniu ul. Wiśniowa będzie 
naprawiona. 
 
Pytanie: Chodnik przy Bohaterów należy zrobić bo brakuje 3 metry chodnika. 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Trzeba zrobić w trybie natychmiastowym. 
 
Pytanie: Jak to jest z mieszkaniami dla młodych? Co zrobić, żeby skrócić czas oczekiwania na 
mieszkanie? 
Prezydent Tadeusz Ferenc: Wybudowano  3 budynki komunalne i będziemy budować 
kolejne. 
 
Pytanie: Co z budową  basenów geotermalnych?  

Prezydent Tadeusz Ferenc: Przeprowadzono badania i nie ma wód geotermalnych, za to są 
złoża gazów. Obecnie rozważamy budowę Aquaparku przy Galerii Nowy Świat. 

Pytanie: Na ul. Króla Augusta miedzy blokiem 27 a budynkiem MZBM ciężko wyjechać. Ulica 
jest zastawiona samochodami.  
Prezydent Tadeusz Ferenc: Spotkamy się ze spółdzielnia i będziemy rozmawiać w sprawie 
usprawnienia ruchu przy ul. Króla Augusta. 
 
Pytanie: Przy pawilonach przy ul. Krakowskiej są doły. Należy zmienić trasę 36. Dworzec 
podmiejski wygląda obskurnie do tego gdzie indziej poczekalnia, a gdzie indziej rozkłady 
jazdy. 
Prezydent Tadeusz Ferenc:  Straż Miejska zajmie się sprawa dworca. 
 
Pytanie: Czy miasto dostaje dużo z „janosikowego”? 
Prezydent Tadeusz Ferenc: My jako Rzeszów musimy płacić „janosikowe”. 
 
 
  

          Protokołowała: 
Katarzyna Wiater 


